
Op 7 juni jl. stelde de DB-fractie over evenementenvergunningen na corona. Deze mail voorziet in de 
beantwoording. 
 

Inleiding op de vraag 
“Op 2 maart 2021 hebben wij een motie ingediend waarin gevraagd werd proactief en positief mee te 
denken met organisaties en instellingen bij het organiseren van activiteiten en evenementen. Toen 
vond een meerderheid van de raad het nog te vroeg voor een dergelijke aanpak. 

Inmiddels zijn we bijna 3 maanden verder en zijn we hard op weg om weer in een enigszins normaal 

ritme te komen. Dit vraagt extra inspanningen van al diegenen die bezig zijn met het weer 

organiseren van tal van activiteiten en evenementen. En daarbij moeten wij ze, in het belang van de 

weder opstart van onze leefbaarheid in West Betuwe, als gemeentelijke organisatie ‘dichtbij en op 

maat’ bij ondersteunen en faciliteren. Dat was ook de achterliggende gedachte achter de motie. Als 

wij dan horen en zien uit onze samenleving, van inwoners, wat voor waslijst aan eisen alsnog nu aan 

onze vrijwilligersorganisaties gesteld worden (bijvoorbeeld gewoon nog de 8 weken aanvraagtijd 

hanteren) en als wij het gebrek aan medewerking zien vanuit de ambtelijke organisatie, vragen wij 

ons af waarom een cursus ‘West Betuws werken’ wordt opgetuigd binnen de organisatie. West 

Betuws werken is wat ons betreft een basishouding van gezond boeren verstand, een houding van ‘ja 

mits’ in plaats van ‘nee tenzij’; gewoon een normale basishouding van willen helpen ‘dichtbij en op 

maat’, ‘samen met de samenleving’… dat zit in je en dat voel je en moet je niet hoeven aan te leren. 

Gewoon doen! We kunnen natuurlijk ook adhoc besluiten om evenementen toe te staan, maar dat 

geldt meer voor kampioenschappen en uitbundige feestvreugde.” 

 

Reactie op de inleiding 

In de inleiding op de vragen verwijst de vraagsteller naar het Samen West Betuws Werken. We zijn blij 

dat het Samen West Betuws Werken op die manier steeds meer bekendheid krijgt. Tegelijkertijd willen 

we voorkomen dat deze manier van werken op onderdelen anders wordt geïnterpreteerd. Daarom geven 

we eerst op hoofdlijnen een korte impressie van het ‘waarom’ en het ‘hoe’ van Samen West Betuws 

Werken, alvorens in te gaan op de vragen over de te verstrekken evenementenvergunningen. 

 

Samen West Betuws Werken 

We investeren als organisatie in Samen West Betuws Werken, omdat maatschappelijke ontwikkelingen 

(zoals de woningbouwopgave, de energietransitie en de transformatie sociaal domein) tot steeds 

nieuwe opgaven leiden. Om hier op in te spelen ontwikkelen we ons tot een lerende organisatie. We 

werken en ontwikkelen samen, om ons werk elke dag beter te doen. 

 

Daarbij werken we waar mogelijk samen met de samenleving en willen we dienstverlening dichtbij en op 

maat leveren. Dat betekent inderdaad dat we streven naar een basishouding van ‘ja mits’ in plaats van 

‘nee tenzij’. We willen daarbij nadrukkelijk aangeven dat ‘ja mits’ altijd binnen juridische kaders is. Er kan 

niet overal toestemming voor gegeven worden. De gemeente heeft namelijk meerdere belangen in het 

oog te houden. In deze coronacrisis moeten we extra letten op de algehele ‘veiligheid’ en ‘gezondheid’.  

 

Dit houdt in dat de gemeente in deze fase van een zich langzaam ontsluitende samenleving tijdens een 

coronapandemie, naast een faciliterende rol ook een handhavende rol heeft. Deze laatste weegt soms 

zwaarder wanneer het gaat om risico’s van gezondheid en veiligheid. Bij de handhavende rol hoort ook 
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de naleving van regels en voorschriften van de gemeente of van de Rijksoverheid en de Veiligheidsregio. 

Kortom: van ons wordt toetsing op regelgeving en een zorgvuldig afwegen van belangen verwacht. Met 

het Samen west Betuws Werken wordt juist geleerd om constructief met deze complexiteit aan 

belangen om te gaan. 

 

Vraag 1 – Onze simpele concrete vraag nu is: wanneer gaan wij organisaties proactief bijstaan en 

helpen om, met in achtneming van de versoepelde corona maatregelen, weer een activiteit of 

evenement te organiseren zonder daarbij uiterst strikt in extremiteiten te vervallen voor wat betreft 

regels, eisen en procedurele formulieren en werkprocessen. 

We waarderen de intentie achter de vraag om naast onze inwoners en organisaties te staan. De 

medewerkers van ons team APV/Vergunningen zijn daarom beschikbaar om organisatoren wegwijs te 

helpen met het toepassen van (landelijke) wetgeving die geldt voor evenementen in deze Covid-19-tijd. 

We denken daarbij actief mee met de organisatoren bij het verkennen van de mogelijkheden. En dat met 

inachtneming van de Algemene plaatselijke verordening (APV), de beleidsregels voor evenementen West 

Betuwe én de Tijdelijke wet maatregelen Covid-19 en de Tijdelijke regeling maatregelen Covid-19. Omdat 

de regelgeving inzake Covid-19 regelmatig wijzigt, vergt dat van iedereen voortdurend dat er ingespeeld 

moet worden op nieuwe situaties. Dit vraagt dus extra inspanningen van de aanvragers en van onze 

medewerkers. Dit is, helaas, onvermijdelijk. De in de vraag veronderstelde extremiteiten herkennen we 

niet. Zoals hierboven reeds aangegeven: we moeten (nog steeds) extra letten op de veiligheid en 

gezondheid van de hele gemeente. 

 

Wij willen benadrukken dat het team altijd zijn best doet om dichtbij en op maat dienst te verlenen en 

mee te denken met organisatoren in onze gemeente. Tegelijk is duidelijk dat meedenken niet altijd kan 

leiden tot positieve beslissingen, omdat een integrale afweging moet worden gemaakt op basis van 

landelijke en lokale regelgeving.  

 

Vraag 2 – Kan de portefeuillehouder garanderen dat aanvragen van een ieder behandeld en 

afgewerkt worden zonder dat hierin de 8 weken termijn wordt gehanteerd. Met andere woorden, 

krijgen organisaties de volledige medewerking zonder daarbij tegen een tijdsbarrière aan te lopen? 
Helaas kunnen we dat niet garanderen. Het Team APV/Vergunningen pakt alle aanvragen voor 

evenementen actief op. Voor een voortvarende behandeling is het uiteraard noodzakelijk dat de 

aanvraag compleet is. Onze medewerkers initiëren en blijven actief in contact met aanvragers over de 

manier waarop de stukken moeten worden aangeleverd. Voorbeeld: we kijken altijd, in tijden dat 

evenementen weer zijn toegestaan, of een evenement wel echt vergunningplichtig is, of dat de aanvrager 

met een melding kan voldoen. We garanderen sowieso een besluit binnen de gestelde termijnen, en 

zetten ons in om zoveel eerder als mogelijk een besluit te nemen. We zijn daarbij mede afhankelijk van 

de verplichte advisering door de politie, de Veiligheidsregio en zo nodig de GGD.  

 

In het Regionaal Beleidsteam (RBT) van de Veiligheidsregio Gelderland-Zuid hebben de burgemeesters 

als beleidslijn afgesproken om een termijn van acht weken aan te houden. De reden hiervoor is dat 

adviseurs de tijd nodig hebben om de aanvraag aan de geldende regels te toetsen en de aanvraag voor 

te leggen aan de politie, de veiligheidsregio en, indien nodig de ODR en de GGD. Deze termijn is dus 

bewust bepaald om helderheid te bieden aan organisatoren van evenementen. Daarnaast dient ook 

rekening te worden gehouden met het tijdig publiceren van een verleende evenementenvergunning, 
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zodat belanghebbenden de gelegenheid hebben bezwaar aan te tekenen. Een vergunning is namelijk een 

beslissing die vatbaar is voor bezwaar en beroep. De termijn van acht weken omvat dus niet alleen de 

behandeltijd. Er wordt, zoals eerder al bij u aangegeven, een maximale inspanning gedaan om aanvragen 

zo snel als mogelijk af te handelen, zonder daarbij concessies te doen aan de zorgvuldigheid met het 

oog op de veiligheid en gezondheid van onze gemeente. 

 

Vraag 3 – Is het mogelijk om een regeling op te tuigen, zoals bij een van onze buurgemeente, waarbij 

wij als gemeente garant staan voor eventuele afgelastingen of extra eisen en dus kosten ten aanzien 

van het organiseren van evenementen? Dit alles om zo snel mogelijk weer een groot aantal 

evenementen en festiviteiten te kunnen organiseren en de uitvoerders daarvan extra te stimuleren 

en te ondersteunen. 
Er is een landelijk garantiefonds. Vooralsnog zien wij geen reden om een dergelijk lokaal garantiefonds 
op te starten. Daarover hebben wij onze organisatoren op 19 april per email actief geïnformeerd. Toen 
hebben we onderstaande informatie verzonden: 
 

Garantiefonds  

De steun vanuit het Garantiefonds is bedoeld voor professionele organisatoren van evenementen 
die in Nederland gepland staan tussen 1 juli en 31 december 2021. Het gaat dan om festivals, 
concerten, sportevenementen en zakelijke evenementen. Met deze regeling staat het Rijk garant 
voor de gemaakte kosten, mocht het evenement onverhoopt door dan geldende coronamaatregelen 
toch niet door kunnen gaan. Het kabinet spant zich in om 3 tot 6 weken voor het geplande 
evenement duidelijkheid te verschaffen. De organisatie ontvangt in dat geval het grootste deel (80%) 
van de kosten terug als gift, voor de overige 20% kan een lening afgesloten worden. Extra kosten 
die, boven op de voorzienbare kosten voor veiligheid, moeten worden gemaakt als er last-minute 
veiligheidseisen worden gesteld, vallen niet binnen deze regeling. Verdere informatie over de 
regeling kunt u vinden op https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2021/03/19/kabinet-
presenteert-subsidieregeling-voor-evenementen-bij-annulering 

 
Resumé 
Wij willen nogmaals benadrukken dat we de intentie achter de vragen waarderen en het doel ervan 

onderschrijven: naast onze inwoners staan in het meedenken met het organiseren van activiteiten in de 

samenleving. Tegelijkertijd mag daarbij de zorgvuldigheid met het oog op onze gezamenlijke veiligheid 

en gezondheid niet uit het oog worden verloren. Binnen de landelijke juridische kaders zijn er gelukkig 

weer steeds meer mogelijkheden om te komen tot het organiseren van activiteiten en evenementen. Wij 

denken daarin graag actief met onze inwoners en de organisatoren mee om die mogelijkheden te 

benutten.  
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